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ProtokółNr 6/2a23
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy

odbytego w dniu 19 grudniaf0Z3 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka i na
wstęp ie powitał członków p oszcze gólnych Kom i sj i.
Stwierdził, Że fla stan 15 członków Komisji zgodnie Z listę obecności
W posiedzeniu tldziat bięrze 15, co stanowi quorum do podejmowania
prawolnocnych decy zji.

Lista obecnoŚci stanowi za|ącznik nr 1 do protokołu .

Następnie Przewodn icz4cy Komisj i powitał:
- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Z-cę Wójta Krzysztofa Bajora'
- Skarbnika Gminy Annę Wajnberger,
. SekretarzaGminy Barbarę Badelską,
- inspektora d.s gospodarki gruntami Jacka Stachurskiego,

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Wraz Z Zaproszeniami uczestnicy posied zęnia otrzymali proponowany
porządek posiedzenia w mviązku z Ęm Przewodniczący Rady Gminy rwrócit
się o zgłaszanie zmian do tego porządku.
Do porządku nikt nie zgtaszat zmian, więc został przyjęty jednogłoŚnie i stanowi
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu w następującym brzmięniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
f . Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Przyjęcie protok ołu z posiedzenia wsrystkich Komi sji z dnia 24

listopada 2A23 r.
4. opracowanie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na2a24

rok.
5. Opracowanie planu pracy Rady Gminy naZAZ  rok.

L



omówienie i zaopiniowanię projektu budzetu gminy i zadan

rzęczowch na f024 rok.
omówięnie projektów uchwał nanąb|iŻszq sesję Rady Gminy.

Wolne wnioski i zapytania' sprawy rÓislę.
Zakatrczęnie po s i ed zęn\a.

Ad pkt 3.

Do Protokołu ze wspÓlnego posiedzenia wszystkich Komisji z dnia 24

listopada f0f3 roku nie wniesiono zadnych uwag i zostałjednogłośnie przyjęĘ.

Ad pkt 4.

w tym punkcie Przewodniczący Rady Gminy oddał prowadzenie

posiedzen\i Przęw,odniczącemu Komisji Rozwoju Gospodarczego Janowi

itutowiczowi, który uoziótił gtosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej

Grzegorzowi Baranowi, a ten przedstawił projekt planu pracy tej Komisji na

f0f4 rok. Członkowie Komisji Rewizyjnej pozytywnię zaopiniowali tęn projekt.

Następnie udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Spraw obywatelskich

Boguitawowi Bartosowi, a ten odczytat projekt planu pracy tej KomisjinafLf4

'oli Do projektu nie było pytafi i członkowie tej Komisji zaopiniowali go

pozytywnie.
w ty* miejscu Prowadzqcy Jan Rutowicz przedstawił projekt planu pracy

Komisji Rozwoju Gospodarczego na 2024 rok, do którego nie było pytań

i zastat porytywnie zaopiniowany ptzęZ członków tej Komisj i.

Plan pracy Komisji Skarg Wniosków i Petycji zostat przedstawiony przez

Przewodniczącego tej Komisji Grzegorua Zganiacza, nie było do niego pytań

i został pozytywnie przyjęty przez członków tej Komisji.

Ad pkt 5.

W tym punkcie prowadzenie obrad ptzejął, Przewodn\czący Komisji

Rewizyjnej GrzegoruBwan. Na wstępie udzielił głosu Przewodniczącemu Rady

Gminy piót'o*i Go,.'".... Przewodniczący przedstawił plan pracy Rady Gminy

w Fałkowie na 2a24 rok
.Tak poinformował plan pracy Rady Gminy jest odzwierciedleniem więlu

temaiów ujętych w planach pracy paszczęgólnych Komisji Rady Gminy naf024
rok. Ponadto plan pracy Rady Gminy jest dokumentem otwartym i w trakcie

roku do porządku obrad sesji mogą być wprowadzane temaĘ zgodnie

z wynikaj4cymi w tym okręsie potrzebami dodał Piotr Gonerka.
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Ad pkt. 6

Na poczętek tego punktu głos zabrała Skarbnik Gminy Anna Wajnbergeą
intbrmuj4c, ie zostaną omówione projekty uchwał zarówno dotyczące
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 -fA27 jak i Budietu Gminy
FałkÓw nafaf{ rck.
Zgodnie z przepisami projekt budzetu do 15 listopada bież4cego roku został
przedstawiony do RIo w Kielcach i Radzie Gminy w Fałkowię otaz
opublikowany na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Fałków.
Dodała, ze projekt budzetu zostaŁ sporządzony W oparciu o następujące
dokumenty :

- ustawę z dnia 8 marca 1990 roku o samorz4dzie gminnym (tj. T)z. U. z
2023 r. poz. 40 ze zm.);
- ustawę z dnia 27 sierpnia2009 roku o f]nansach publiczn5,ch (t.i. Dz. U.
z f0f3r. poz. 1270 ze zm.).
Budzet opracowano na podstawie prognoz' danych oraz wskaźników
prryjmowanych do opracowania projektu Budżetu na2024 rok i propozycje
planÓw finansowych j ednostek budzetowych.

Następnie o głos poprosił WÓjt Gminy Henryk Konieczny', który omówit
w skrÓcie zadania rzeczowę zapisane w Budzecie Gminy na 2024 rok.
Wspomniał o realizowanym zadaniu w postaci budowy przedszkola
w Fałkowie, planowanym remoncie straznicy w Starzechowicach,
doposazaniu budynków świetlic, , infrastruktutze drogowej, oŚwietleniowej,
chodnikowej, rekreacyjnej takiej jak: droga do Poręby, Skórnicę
starodroze i PKP, chodnik wzdłuŻ ulicy Lęśnęi, dobudowa oświetlęnia
ulicznego, wymiana starych opraw na ledowe przry kolei w Skórnicach i w
Porębie, zagospodarowanie terenu i usytuowanie miejsc parkingowych przy
dzikim stawie w Skórnicach, wspomniat o remontach drÓg na odcinkach :

Czermno * Zuzowy, FałkÓw - Rudka, Wąsosz do I.ego budynku, Fałków -
przedłuŻenie ul. Jana Pawła II., Budy _ Sz4inek, łącznik ul. Glinianki i Jana
Pawta Il w Fałkowie' droga przy byłym PoM-ie, Stomorgi * Poręba, dwa
odcinki w Woli Szkuckiej, tącznik Starzechowic Górnych i Dolnych,
Studzieniec olszamowicę olszamowice wiadukt, Czermno
,,Hydrofornia", Starzechowice S.p, ul. Wolska ul. Studzieniecka
w Fałkowie, budowa chodników i miejsc parkingowych przy boisku, placu
zabaw i świetlicy w Turowicach, Sulborowicach, Zbojnie, prry remizie oSP
i szkole w Czermnie. Następnie poinformował o zuniatze budowania wiatki
przy siłowni w Czermnie, dobudowie oświetlenia ulicznego w Fatkowie,
Starzechowicach, Turowicach, Wąsoszu, Sulborowicach oraz zakupie



pojazdu strazackiego dla oSP Częnnno. Prrypomniał równiez o projekcie
budowy świetlicy w Budach, cryszczeniu zbiornika ,,Chatka'' w Fatkowie,
o:rysz:Zęniu zbiornika wodnego w Wąsoszu, o projekcię dobudowy linii
kanalizacyjnej na teręnie gminy' modernizacji stadionu GLKS.u
i inwestycj ach zabytkowych w kościołach na terenie gminy.

Pani Skarbnik odczytała wsrystkie opinie daĘcz4ce projektu budżetu.

W dyskusji zabtat' gtos radny Grzegorz Zganiacz' który prosił by p..y
a;zyszczaniu zbiorników wodnych uwzględnić punkty czerpania wody przy
odnawianych zbiornikach.
Następnie radna Elżbieta Śliwińska zapytata co to będzie za klub dla dzieci
i dla kogo przeznaczony.

odpowiadając pan Wójt wyjaśnił, Że będzie to miejsce żłobkowe dla 16

dzieci' zlakalizowane w budynku szkoły w Fałkowie.
].{391ąp "': 1adny 

Robert Bomba dopytyr,t,ał co dalej z dragą dc--
t cZł nle mozna by bytó zrobiĆ drogi do pońsji

odpowiadaj4c pan wójt łv}.iaśnił, Że w pierwszej koleiności robimy drogi
tam, gdzie mięszkają ludzie' a co do Lasów Państworvych _ to sprawa
ci4gnie się od 5 lat i narazie nie widać jej finatu
Następnie radna Agnieszka Zęnka * Zganiacz stwierdz7ła, ze budowa dróg w
jej miejscowości jest jak najbardziej zasadna, natomiast zwrócita uwagę Że
przy odśniezaniu dróg był równiez rozsuwany Żwir. Ponadto radna
prrypominała się o potrzebie remontu dróg na drodze powiatowej pod
wiaduktem i poprosiła o vmięszczeniu ławeczki przy kapliczce na razjeździe
Starzechowice Górne - Dolne.
Następnie o gtos poprosił radny Jarosław Kaczmaręk, który podsumowat
wykonane w ostatnim czasie inwestycje w gminie. Podkreślił, że odbyło się
to dzięki współpracy Z władzami centralnymi. Miniony okres nazwaŁ

,3łoĘm,, i jako osoba indywidualna jest rad z wykonanych przeobraień.
Podziękował zato osobom funkcyjnym) za dokonane rzęczy i wartości.
Radne Maryla Domańska i Anna Pluta dołącryĘ się do podziękowań.

Ad pkt 7.

W Ęm miejscu prowadzenie obrad przej4ł Przewodniczqcy Komisji
Spraw obywatelskich Bogusław Bartos. Na poczętek głos zabrał inspektor
Jacek Stachurski, który omówił projekty uchwat w sprawie sprzedaĘ
w trybie bezprzetatgowym dwóch działek w Czermnie i jednej w Fatkowie.
Następnie treŚć projektu następnej uchwaĘ przedstawita Sekretarz Gminy
Barbara Badelska. Powiedziata międry innymi, ze Gminny Program
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Profilaktyki i Rozwiqrywania Problemów Alkoholołvych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-20f6 jest kontynuacj4 zadań
realizowanych w Gminie Fatków w latach poprzednich. określaj4 onę
lokalne działania w zakresie zadan wtasnych, obejmujących profilaktykę
oraz minimalizację szkód społecznych, wynikających Z naduŻywania
alkoholu, substancji psychoaktywnych, uza|ęŻnięn bęhawioralnych oraz
nałogów związanych Zę zjawiskiem przemocy domowej. Program jest
adresowany do całej społeczności mieszkańców Gminy Fałków, Ze
szczególnym uwzględnieniern osób uzaleznionych od alkoholu' osób
współuzaleznionych, osób uza|eŻnionych od substancji psychoaktywnych
i psychotropowych, osób z uzaleinięniami behawioralnymi, do osób z grw
ryzyka, a takŻę do dzieci i mtodzieży. Na rea|izację zadan s4 przeznaczone
środki uzyskiwane z Ętutu wydawanych zezv,ło|eń na sprzedaz napojów
alkoholowych. Gminny Program ProfilakĘki i Rozwi4zywania Problemów
Alkoholov\Tch oraz Przeciwdziałania Narkomanii na |ata 2024-2026, został
opracowany zgodnie z ww. obligatoryjnymi zadaniami oraz potrzebami
występującymi na terenie Gminy Fałków.
Radni nie wnosili uwag do projektÓw uchwat

Ad pkt 8.

Wnioski i uwagi radnych zostaty zrealizowane w trakcie omawiania
poszcze gólnych punktów posiedzenia.

Ad pkt. 9

W zwiqzkr Ze zrealizowaniem porz4dku wspólnego posiedzenia Komisji
Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka podziękował wsrystkim Za
udział i zamkn$ posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.
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